



Protokoll vid styrelsemöte med Svenska Castingförbundet den 6 maj 2024 .

Närvarande: Linnea Morild, Ludwig Janson, Anna-Karin Söderqvist, Inger Söderholm,
Erik Karlsson, Laura Barakat.

Anmält föhinder: Niklas Eriksson

Adjungerad: Lise-Lotte Janson

Plats: TEAMS möte

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

2. Val av sekreterare och justeringsman

Till sekreterare för mötet valdes Inger Söderholm, till justeringsman valdes Laura Barakat.

3. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkändes.

4. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

5. Skrivelser

Från RF:

Information om extra stöd under hösten. Totalsumman att fördela är 200 miljoner kronor.

Castingförbundet tilldelas 20 000 kr för ledarutbildning.

Dessutom finns öppningar för anläggningsstöd och parasport. Allt stöd ska omsättas i år. En enkät från RF SISU för utbildningsfrågor kommer.

Vi har fått en enkät med utvalda stickprov från SCB som förbundet måste svara på. Svaren ska vara inne före den 15 maj. Linnea ansvarar för detta.

6. Ekonomi

- Resultatrapport
Icke periodiserat resultat per den 30 april är 573 359 kronor.
- Balansrapport
Likvida medel 1 152 713 kronor.

Laura ska introduceras som kassör med testrutiner.

Avtal med Föreningen Det Perfekta Kastet

Det Perfekta Kastet vill låna 75 000 kr av Castingförbundet. Inför ett beslut efterfrågar styrelsen behöver mer information om villkor och förslag till skriftligt avtal. Det Perfekta Kastet har 350 medlemmar idag. Målet är 1 000 medlemmar.



DPK behöver extra medel för att nå ut till individer som vill organisera sig. Styrelsen tar beslut om ett eventuellt lån i arbetsutskottet den 12 maj. Viktigt att vi undersöker den juridiska aspekten – hur nära får vi vara våra föreningar?

7. Personal och kansli

Lise-Lotte meddelar att Sara har sagt upp sin tjänst som föreningsutvecklare. Saras sista arbetsdag är 23 juni.

Rekrytering av föreningsutvecklare.

Styrelsen diskuterade olika framtida lösningar för anställning av ny föreningsutvecklare. Antingen anställs flera föreningsutvecklare utspridda över landet eller en person på heltid. Lise-Lotte föreslår att Peter erbjuds tjänsten, han ansvarar idag för paracastingsporten. Om Peter blir anställd behåller han uppdraget som ansvarig för paracastingsporten året ut också. Styrelsen beslutade som ett nästa steg att bjuda in Peter till en intervju.

Kanslifrågan

Lise-Lotte informeras om att kontorslokalen i Mjölby är uppsagd fr o m sista juni. Alternativ lokal är på United Spaces där kostnaden är 1.750 kr + moms i månaden för en dag per vecka. Lise-Lotte tänker att det inledningsvis räcker med ett medlemskap. Styrelsen kan också ses där. Styrelsen beslutade att prova den lösningen. Det innebär att posten from den 1 juli skickas till den nya adressen. Styrelsen beslutade att det i framtida anställningar av föreningsutvecklare och andra tydlig ska framgå att man ska kunna arbeta hemifrån.

Förbundets huvudförråd och lager finns i Mjölby, styrelsen beslutade att behålla den lösningen tillsvidare.

Lotta arbetar 3,5-4 dagar i veckan, som generalsekreterare och operativ projektledare för VM. Styrelsen diskuterar möjligheten att höja hennes lön.

8. Uppföljning av KPI:er, mål och projekt.

Styrelsen fick en redovisning av nuläget för de olika utvecklingsprojekten och följande mindre avvikelser noterades.

- Digcast ännu ej startad.

9. VM tävlingarna

Styrelsen diskuterade VM i Flugkastning. Lise-Lotte informerade om ett antal utmaningar som tävlingsledningen arbetar med. Med de resurser som finns är det svårt att få ihop evenemanget fullt ut. Lise-Lotte menar att med hjälp från Norge samt Esa och Mårtens insatser kommer tävlingarna kunna genomföras. För att få ett ökat engagemang från de svenska flugkastarna uppdrog styrelsen till Linnea att kontakta dem och be om hjälp.

Pressinformation går ut 13 maj från Förbundet med info om JVM och VM.



Prognos för antal deltagare är 80, vilket också är breakeven. En påminnelse kommer skickas till alla länder, framförallt till de som brukar delta. USA har meddelat att de återkommer med 10-20 deltagare, Norge med 22, Spanien och Italien.

Sista anmälningsdag är den 12 juni.

Lise-Lotte rapporterade att Sara kommer skicka en rapport till styrelsen om JVM.

10. Övriga frågor

Lise-Lotte föreslår att styrelsen arrangerar ett utvecklingsmöte, Hackaton, den 22 september september för föreningar och personer som är intresserade av svensk Castingsport. Agendan handlar om framtiden och samtal om AI, digitalisering, utveckling och ekonomiska stödsystem kopplat till förbundets verksamhetsplan.

Lise-Lotte bokar in möte i Arbetsutskott den 12 maj.

Lise-Lotte informerade om att Laura och Peter delta på Erasmus utbildning på Bosön i maj.

11. Nästa möte

Styrelsen beslutade att nästa styrelsemöte blir den 13 juni kl 13.

12. Avslutning

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Inger Söderholm, sekr

Justeras

Linnea Morild, ordförande

Laura Barakat

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This documents contains 3 pages before this page
Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende